
PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2017 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 26 października 2017 roku 

 

 

 

XXXVIII sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 26 października 2017 roku                

o godzinie 18-tej, w Sali szkolnej w Kobylinie.   

W sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu), 

zaproszeni goście (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu), Burmistrz 

Kobylina – Tomasz Lesiński, Sekretarz Gminy - Mirosław Sikora, Skarbnik Gminy – Jolanta 

Nowak oraz Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Krotoszynie – Krzysztof Jelinowski.  

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała. 

 

 

Ad 1  

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Tadeusz Dżygała, który 

powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. Zaproponował rozszerzenie  

proponowanego porządku obrad o podpunkt 8 l)- podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Kobylina. 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła zmianę porządku obrad – 14 za. 
 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

3. Zapytania, wnioski i interpelacje. 

4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej.  

5. Informacja Wojewody Wielkopolskiego, Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kobylinie              

i Burmistrza Kobylina na temat oświadczeń majątkowych. 

6. Informacja o stanie kultury, sportu i turystyki. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy w roku szkolnym 2016/2017. 

8. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie: programu współpracy Gminy Kobylin z organizacjami pozarządowymi oraz 

pozostałymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok, 

b) w sprawie: Programu profilaktyki i rozwiązywania problemów narkomanii                       

i alkoholizmu na rok 2018, 

c) w sprawie: stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej im. Juliana Tuwima w Kobylinie wchodzącej w skład Zespołu Szkoła 

Podstawowa im. Juliana Tuwima i Przedszkole w Kobylinie w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową im. Juliana Tuwima w Kobylinie wchodzącej w skład Zespołu Szkoła 

Podstawowa im. Juliana Tuwima i Przedszkole w Kobylinie, 

d) w sprawie: stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej   w Kuklinowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Kuklinowie, 

e) w sprawie: stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej  w Smolicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Smolicach, 

f) w sprawie: stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły 

Podstawowej  w Zalesiu Małym w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zalesiu Małym, 

g) w sprawie: stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Gimnazjum                

i Zasadnicza Szkoła Zawodowa w Kobylinie w Branżową Szkołę I stopnia w Kobylinie, 
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h) w sprawie: dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody budżetu Gminy 

Kobylin instrumentem płatniczym, 

i) w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXIII/123/16 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia          

30 listopada 2016 roku w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Krotoszyńskiego        

w 2017 roku,  

j) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2017, 

k) w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2017 – 

2027, 

l) w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kobylina. 

9.  Wolne głosy i wnioski. 

10.  Zakończenie. 

 

 

Ad 2 

T. DŻYGAŁA poinformował, że zapoznał się z protokółem z poprzedniej sesji i nie wnosi do jego 

treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokółu. Ponieważ nikt uwag nie 

zgłosił, zaproponował przyjęcie protokołu bez jego odczytania. 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji – 14 za.  
 

 

Ad 3 

W punkcie tym nikt głosu nie zabrał. 

  

 

Ad 4 

T. DŻYGAŁA zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza o działalności międzysesyjnej, 

stanowiącą załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Zapytał, czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła informację – 14 za.  
 

 

Ad 5 

T. DŻYGAŁA odczytał informację Wojewody Wielkopolskiego o złożonych przez Burmistrza             

i Przewodniczącego Rady oświadczeniach majątkowych, stanowiącą załącznik nr 4 do niniejszego 

protokółu. 

Następnie odczytał informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kobylinie o złożonych przez 

radnych oświadczeniach majątkowych za rok 2016, stanowiącą załącznik nr 5 do niniejszego 

protokółu. 

BURMISTRZ odczytał informację Burmistrza Kobylina o złożonych przez Sekretarza Gminy, 

Skarbnika Gminy oraz kierowników jednostek organizacyjnych oświadczeń majątkowych za 2016 

rok, stanowiącą załącznik nr 6 do niniejszego protokółu. 

 

 

Ad 6 

T. DŻYGAŁA zauważył, że Informacja o stanie kultury, sportu i turystyki, stanowiąca załącznik    

nr 7 do niniejszego protokołu, była omawiana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych przez 

podinspektora Pawła Wasielewskiego. Zapytał, czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła informację – 14 za.  
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Ad 7 

T. DŻYGAŁA stwierdził, że Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy w roku 

szkolnym 2016/2017, stanowiąca załącznik nr 8 do niniejszego protokołu, była omawiana na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych przez podinspektor Sylwię Wachowiak. Zapytał, czy są 

pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła informację – 14 za.  
 

 

Ad 8 

a)  

T. DŻYGAŁA zauważył, że projekt uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Kobylin         

z organizacjami pozarządowymi oraz pozostałymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2018 rok, został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych przez 

podinspektora Pawła Wasielewskiego. Zapytał, czy są pytania.  

Nikt pytań nie zgłosił. 

W. LISIAK odczytał projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR XXXVIII/174/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2017 r. 

 

w sprawie: programu współpracy Gminy Kobylin z organizacjami pozarządowymi oraz 

pozostałymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2018 rok, 

  

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 

b) 

T. DŻYGAŁA stwierdził, że projekt uchwały w sprawie: Programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów narkomanii i alkoholizmu na rok 2018, został omówiony na wspólnym posiedzeniu 

komisji stałych przez Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. Zapytał, czy są pytania.  

Nikt pytań nie zgłosił. 

W. LISIAK odczytał projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR XXXVIII/175/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2017 r. 

 

w sprawie: Programu profilaktyki i rozwiązywania problemów narkomanii i alkoholizmu  

na rok 2018, 

  

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

c) 

T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, że projekt uchwały w sprawie: stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Juliana Tuwima w Kobylinie wchodzącej    

w skład Zespołu Szkoła Podstawowa im. Juliana Tuwima i Przedszkole w Kobylinie w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową im. Juliana Tuwima w Kobylinie wchodzącej w skład Zespołu Szkoła 

Podstawowa im. Juliana Tuwima i Przedszkole w Kobylinie, został omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji stałych. Zapytał, czy są pytania.  

Nikt pytań nie zgłosił. 
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W. LISIAK odczytał projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR XXXVIII/176/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2017 r. 

 

w sprawie: stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

im. Juliana Tuwima w Kobylinie wchodzącej w skład Zespołu Szkoła Podstawowa im. Juliana 

Tuwima i Przedszkole w Kobylinie w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Juliana Tuwima  

w Kobylinie wchodzącej w skład Zespołu Szkoła Podstawowa im. Juliana Tuwima  

i Przedszkole w Kobylinie,   

  

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

d) 

T. DŻYGAŁA powiedział, że w sprawie: stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej 

sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Kuklinowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową                       

w Kuklinowie, został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Zapytał, czy są pytania.  

Nikt pytań nie zgłosił. 

W. LISIAK odczytał projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR XXXVIII/177/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2017 r. 

 

w sprawie: stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej    

w Kuklinowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Kuklinowie, 

  

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 

e) 

T. DŻYGAŁA zauważył, że projekt uchwały w sprawie: stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Smolicach w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową w Smolicach, został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Zapytał, 

czy są pytania.  

Nikt pytań nie zgłosił. 

W. LISIAK odczytał projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR XXXVIII/178/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2017 r. 

 

w sprawie: stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej    

w Smolicach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Smolicach, 

  

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

f) 

T. DŻYGAŁA stwierdził, że projekt uchwały w sprawie: stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Zalesiu Małym w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową w Zalesiu Małym, został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. 

Zapytał, czy są pytania.  
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Nikt pytań nie zgłosił. 

W. LISIAK odczytał projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR XXXVIII/179/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2017 r. 

 

w sprawie: stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej   

w Zalesiu Małym w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zalesiu Małym, 

  

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

g) 

T. DŻYGAŁA zwrócił uwagę, że projekt uchwały w sprawie: stwierdzenia przekształcenia 

dotychczasowego Zespołu Gimnazjum i Zasadnicza Szkoła Zawodowa w Kobylinie w Branżową 

Szkołę I stopnia w Kobylinie, został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Zapytał, 

czy są pytania.  

Nikt pytań nie zgłosił. 

W. LISIAK odczytał projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR XXXVIII/180/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2017 r. 

 

w sprawie: stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu Gimnazjum i Zasadnicza 

Szkoła Zawodowa w Kobylinie w Branżową Szkołę I stopnia w Kobylinie, 

  

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 

h) 

T. DŻYGAŁA powiedział, że projekt uchwały w sprawie: dopuszczenia zapłaty podatków 

stanowiących dochody budżetu Gminy Kobylin instrumentem płatniczym, został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych.  

SKARBNIK poinformowała, że poprzednia uchwała w tej sprawie zostałaby uchylona. Zmieniony 

zostanie ostatni paragraf w którym zostanie zapisane, że uchwała wejdzie w życie po ogłoszeniu     

w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego.  

T. DŻYGAŁA zapytał, czy są pytania.  

Nikt pytań nie zgłosił. 

W. LISIAK odczytał projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR XXXVIII/181/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2017 r. 

 

w sprawie: dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochody budżetu Gminy Kobylin 

instrumentem płatniczym, 

  

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
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i) 

T. DŻYGAŁA zauważył, że projekt uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXIII/123/16 Rady 

Miejskiej w Kobylinie z dnia 30 listopada 2016 roku w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu 

Krotoszyńskiego w 2017 roku, został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych.  

SKARBNIK poinformowała, że rezygnujemy z dofinansowania w wysokości 30.000 zł na remont 

chodnika w Smolicach. Za zgodą Rady Sołeckiej środki te zostaną przesunięte na remont płotu przy 

Szkole Podstawowej w Smolicach. 

T. DŻYGAŁA zapytał, czy są pytania.  

Nikt pytań nie zgłosił. 

W. LISIAK odczytał projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR XXXVIII/182/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2017 r. 

 

w sprawie: pomocy finansowej dla Powiatu Krotoszyńskiego w 2017 roku, 

  

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
 

j) 

SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy 

Kobylin na rok 2017, stanowiące załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

T. DŻYGAŁA zapytał, czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła autopoprawki – 14 za.  
T. DŻYGAŁA odczytał projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR XXXVIII/183/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2017 r. 

 

w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2017, 

  

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
 

k) 

SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2017 – 2027, stanowiące załącznik nr 20 do 

niniejszego protokołu. Wyjaśniła, że zaproponowane zmiany są konsekwencją zmian w budżecie. 

T. DŻYGAŁA zapytał, czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła autopoprawki – 14 za.  
W. LISIAK odczytał projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR XXXVIII/184/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2017 r. 

 

w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2017 – 2027, 

  

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 
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l) 

T. DŻYGAŁA zauważył, że projekt uchwały w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Kobylina, został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Poinformował, że łącznie 

wynagrodzenie wyniesie 10.930 zł. Zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił 

odczytał projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR XXXVIII/185/17 

Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 26 października 2017 r. 

 

w sprawie: ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kobylina, 

  

została podjęta jednogłośnie (14 za) i stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
 

Ad 9 

P. CHLEBOWSKI zapytał dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg Krzysztofa Jelinowskiego, co 

dalej z drogą do Smolic tzw. topolówką. Nic się tam nie dzieje a pnie pozostałe po wyciętych 

drzewach coraz bardziej zarastają. Także przy drodze ze Smolic do Czeluścina leży zwalone 

drzewo, pobocze jest pozarywane. W złym stanie jest też droga z Kobylina do Górki i dalej. 

J. RATAJCZAK zapytał, czy prace przy drodze powiatowej w Smolicach w stronę Czeluścina będą 

dokończone w tym roku – czy rury kanalizacji deszczowej zostaną położone.  

K. JELINOWSKI poinformował, że rozmawiał z panem Wojtkowiakiem, który wycinał drzewa 

przy drogach powiatowych, na temat sfrezowania pozostałych pni. Przypomniał, że tylko on zgłosił 

się do wykonania usługi. Pan Wojtkowiak stwierdził, że chciałby w listopadzie br. zrealizować te 

wszystkie prace w Powiecie. Resztą materiałów wykonywano remonty poboczy na drodze między 

Kobyliniem a Srokami. Dziś remontowano pobocze między Targoszycami a Łagiewnikami. Teraz 

już materiał się kończy, zostało tylko 5 ton masy na zimno na cały Powiat. Dysponuje tylko             

4 pracownikami, więc niewiele może zrobić. W związku z tym nie ma komu zlecić prac                  

w Smolicach. Zgłosił do przyszłorocznego budżetu, żeby remonty dróg realizowała firma 

zewnętrzna. Teraz po wyłonieniu firmy z przetargu, będzie szybciej ale i drożej. Zaproponował dwa 

zadania do realizacji przez wykonawcę zewnętrznego: remonty dróg po zimie i większe remonty 

chodników. Na razie nie ma ludzi do takich prac i pod tym względem nie szykują się żadne zmiany.      

I.DWORCZAK zwróciła uwagę na stan drogi z Górki do Zalesia Małego i Zalesia Wielkiego.        

W tych miejscowościach działają trzy zakłady produkcyjne, po drodze jeżdżą duże samochody. 

Pobocza są oberwane i nie ma gdzie zjechać a nie ma jeszcze zimy. 

K. JELINOWSKI zauważył, że pobocza będą remontowane dopóki nie skończy się materiał. 

Zadania może realizować w ramach posiadanego budżetu. Przypomniał, że PZD składa też wnioski 

o środki zewnętrzne na inwestycje. 

J. RATAJCZAK przypomniał, że rury do Smolic zakupiono już wiosną.     

K. JELINOWSKI podkreślił, że 14 sztuk rur jest odłożonych, tylko nie ma ich kto założyć. 

J. RATAJCZAK zauważył, że teren należy zabezpieczyć – jest pełno wody i wszystko potem 

dostanie się w nowe rury. 

  

Ad 10 

Po wyczerpaniu porządku obrad  sesję Rady Miejskiej w Kobylinie zakończono o godzinie 19.00. 

 

Protokółowała :                                                                            Przewodniczył :                                                            

 

Magdalena Nowakowska                                                             Przewodniczący 

           inspektor                                                                            Rady Miejskiej                                            

 

                                                                                                     Tadeusz Dżygała 


